
Verslag bijeenkomst Dorpsraad Ellemeet en de Gemeente Schouwen-Duiveland 
Dinsdag 31 maart 2025 | 17:00-18:00 | Gemeentehuis, vergaderruimte 1.10 
 
Aanwezig:  

1. John Elenbaas – Voorzitter 
2. Rick Hilckman – Penningmeester 
3. Anne-Marie Maartens – Secretaris 
4. Martin van Roon – Bestuurslid  
5. Hanno Canters – Wethouder  
6. Heleen Vis – Beleidsadviseur SDW-raden  
7. Marleen Cornelese – Coördinator SDW-raden 
8. Gijsbert Veldhuizen – Klachten coördinator Juridische Zaken 

 
Afwezig met kennisgeving: 

9. Mieke Snoek – Bestuurslid  
 
 
Aanleiding 
Het overleg vond plaats naar aanleiding van twee ingezonden brieven en een formele klacht van de 
dorpsraad. De inhoud van de klacht/brieven betreft: 

• de ontwikkelingen rondom het zonnepark; 

• de ontwikkelingen in de Deensestraat; 

• volgens de dorpsraad het niet naleven van samenwerkingsafspraken uit het convenant met de 
gemeente. 

 
 
Communicatie en participatie bij ruimtelijke ontwikkelingen (klacht) 
Toelichting / zorgpunten: 

• De Dorpsraad voelt zich onvoldoende geïnformeerd over ontwikkelingen zoals het zonnepark 
en de huurwoningen aan de Deensestraat. 

• De aanvraag voor 12 huurwoningen werd bekend via Overheid.nl, zonder voorafgaande 
melding aan de Dorpsraad. 

• Bewoners hebben zorgen geuit richting de Dorpsraad, die besloten heeft deze zorgen te 
bundelen in een officiële klacht richting de gemeente. Deze klacht ligt vandaag voor in dit 
gesprek.  

• In de openbare vergadering januari jl. is een opmerking gemaakt over het gebrek aan 
communicatie over lopende ontwikkelingen in het dorp. De aanwezige wethouder Hanno 
Canters heeft toen aangegeven dit mee te nemen in de organisatie. 

• De dorpsraad ontving recent een brief ter kennisname over een nieuwe straatnaam, terwijl de 
vergunningaanvraag voor de woningen nog niet is goedgekeurd. Dit roept vragen op. 

 
Reactie gemeente: 

• Door de nieuwe Omgevingswet worden vergunningsaanvragen automatisch openbaar 
gemaakt via MijnOverheid.nl, zonder dat hier al inhoudelijke toetsing of besluitvorming aan 
voorafgaat. 

• Participatie is onder de nieuwe wet geen verplichting meer voor gemeenten, maar een 
verantwoordelijkheid van de initiatiefnemer. 

• Meer informatie over de Omgevingswet is te vinden op www.iplo.nl.  

• Gemeente was verrast over de officiële klacht. Het loket SDW-raden is er ook voor 
ondersteuning, vragen en klachten van dorpsraden. Dorpsraad kan altijd contact opnemen 
met het loket wanneer zij tegen bepaalde zaken aanlopen. 

• In het convenant (afgesloten tussen gemeente en alle SDW-raden) staan inderdaad afspraken 
over communicatie en participatie. Maar dit heeft vooral betrekking op ontwikkelingen of beleid 
dat vanuit de gemeente wordt geïnitieerd. In Ellemeet is daar geen sprake van.  

 
Afspraken: 

• In overleg en afstemming met de aanwezige klachtencoördinator wordt gezamenlijk besloten 
dat de klacht van de dorpsraad in dit gesprek wordt ingetrokken. De gemeente stuurt hiervan 
een schriftelijke bevestiging naar de dorpsraad. 

http://www.iplo.nl/


• Tijdens de volgende openbare dorpsraadvergadering verzorgt de gemeente een toelichting op 
de Omgevingswet en de rol van de gemeente/dorpsraad bij de aanvraag van 
omgevingsvergunningen, BOPA’s en/of andere ontwikkelingen die kunnen raken aan de 
leefomgeving.  

• Met een beetje geluk is tegen die tijd door de gemeenteraad een voorstel aangenomen dat 
ziet op BOPA en participatie. Als dat zo is, wordt die toelichting meegenomen.  

• De ontwikkeling over de naamswijziging van de Deensestraat wordt door de gemeente 
uitgezocht en teruggekoppeld.  

• De wethouder zal tijdens de eerstvolgende openbare vergadering van de dorpsraad aangeven 
dat er in elk geval een fout in de brief stond over de betrokkenheid van de dorpsraad en dat 
de dorpsraad nog niet was geconsulteerd over de voorgenomen straatnaam en toevoeging 
van de betreffende straat.  

 
 
Positie en rol van de Dorpsraad 
Toelichting / zorgpunten: 

• Dorpsraadsleden worden soms op een vervelende manier benaderd door inwoners die vragen 
stellen over standpuntbepaling en transparantie. 

• De afgelopen jaren waren er enkele problemen bij de dorpsraad. Het bestuur was – met 
medeweten van en ondersteund door de gemeente – grotendeels inactief. De zittende leden, 
waaronder de huidige voorzitter, hebben gedurende die tijd grotendeels zelfstandig 
geopereerd, wat binnen het dorp tot persoonlijke kritiek en discussie leidde. Inmiddels is de 
dorpsraad gelukkig weer op sterkte. 

• Het is op dit moment onduidelijk wat de rol is van de website Ellemeet.top. Het lijkt of alle 
informatie rechtstreeks van de dorpsraad afkomstig is, maar dat is niet zo. De website is 
opgericht voor en door inwoners, maar lijkt nu een soort ‘actiesite’ te worden. De vraag is of 
dit de bedoeling is en of alle informatie die erop staat ook juist is.  

 
Reactie gemeente: 

• Gemeente benadrukt dat het belangrijk is dat een Dorpsraad duidelijk communiceert wat haar 
taken en grenzen zijn. Het bestuur bestaat uit vrijwilligers. De dorpsraadleden moeten dan ook 
keuzes maken over wat ze wel / niet kunnen of willen doen. Daar mag je als dorpsraad open 
over zijn naar de inwoners. Discussie hierover in het dorp mag, maar moet wel op een 
respectvolle en constructieve manier. Vraag hulp bij het loket SDW-raden indien nodig.  

 
Afspraken: 

• Tijdens de eerstvolgende openbare vergadering zal de gemeente een toelichting geven over 
de rol van de gemeente en SDW-raden. De dorpsraad presenteert tegelijkertijd ook haar visie 
en verleent décharge aan het voormalige bestuur.  

• De Dorpsraad onderzoekt de mogelijkheid om een eigen website op te zetten waarop alleen 
formele communicatie wordt gedeeld, om verwarring te voorkomen en om eigen regie te 
hebben (en houden) op plaatsing en inhoud van de berichtgeving. 

 
 
Overige bespreekpunten en afspraken: 
Openbare jaarvergadering: Wordt gepland door de dorpsraad. Agenda wordt afgestemd met de 
gemeente. De gemeente zal aanwezig zijn en een presentatie verzorgen over de rol van de gemeente 
en SDW-raden, Omgevingswet en inzicht in vergunningprocedures.  
 
Straô Ellemeet: Het evenement is dit jaar niet goed verlopen en de dorpsraad maakt zich zorgen over 
de organisatie hiervan. De dorpsraad staat in principe los van de straô-commissie. De dorpsraad heeft 
vernomen dat de gemeente een evaluatie zou uitvoeren. Ze vragen zich af of dit klopt en of ze hier als 
dorpsraad hiervan op de hoogte kunnen worden gehouden. De gemeente zal dit nagaan.  
 
Containers Schelpweg: Op de Schelpweg bij de ingang van het 
beweegpark/speelterrein/dorpsboomgaard staan grote containers. Dit zorgt voor een 
verkeersonveilige situatie met overstekende spelende kinderen. Hier is al eerder over gesproken, 
maar nog geen actie op ondernomen. Gemeente zoekt dit uit.  
 
 



Sluiting:  
Van weerszijde wordt de waardering uitgesproken voor dit prettige en constructieve gesprek. De 
gemeente komt terug op de lijn bij de dorpsraad voor de terugkoppeling van de openstaande acties. 
En voorafgaand aan de eerstvolgende openbare dorpsraadvergadering stemmen dorpsraad en 
gemeente de agenda en de inhoud van de avond met elkaar af, waarbij de gemeente tijdens de 
openbare vergadering een toelichting zal geven over de rol van de gemeente en SDW-raden. Tevens 
zal de gemeente een toelichting geven op de Omgevingswet en de rol van de gemeente/dorpsraad in 
de bijbehorende processen. 
 
 


